

Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

Chi-Ling Joanna Sinn

Chi-Ling Joanna Sinn is a third-year Ph.D. candidate in the collaborative Aging, Health, and Well-being program at the School of Public Health and Health Systems, University of Waterloo. Her areas of research include care transitions, resource allocation, and quality improvement. An example of Joanna's work is the Personal Support algorithm that provides an equitable and transparent framework for allocating personal support services in Ontario's home care and community support sectors. As part of her training, Joanna works within the Decision Support portfolio of the Hamilton Niagara Haldimand Brant Community Care Access Centre. She has gained valuable experience and insight working closely with decision makers and their data sources. Through the Student Working Group, Joanna is eager to meet and explore exciting new collaborations with students and mentors from across Canada.



Chi-Ling Joanna Sinn est candidate au doctorat en troisième année au programme du vieillissement, de la santé et du bien-être de l'École de santé publique et des systèmes de santé de l'Université de Waterloo. Ses domaines de recherche comprennent les transitions de soins, l'affectation des ressources et l'amélioration de la qualité. Par exemple, Joanna s'intéresse à l'algorithme de soutien personnel qui fournit un cadre équitable et transparent pour l'attribution des services de soutien personnels dans les secteurs des soins à domicile et communautaires de l'Ontario. Dans le cadre de sa formation, elle travaille dans le domaine de l'aide à la décision pour le Centre d'accès aux soins communautaires de Hamilton Niagara Haldimand Brant. Elle a acquis une expérience précieuse en travaillant en étroite collaboration avec des décideurs et leurs sources de données. Joanna se réjouit de créer de nouvelles collaborations avec des étudiants et des mentors de partout au Canada grâce au groupe de travail des étudiants.